
ZAPISNIK O RADU 20. SJEDNICE  

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA   

ODRŽANE  31.10.2018. GODINE U VIJEĆNICI 

 

Broj: 01-GV-02-1124/18 

Datum: 31.10. 2018. godine  

Sjednica  je počela  s radom u 10.00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Dr. Igor Gavrić, predsjedavajući Gradskog vijeća. Prisutni su bili 

sljedeći gradski vijećnici:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Odsutni:  Mr. Hazim Bahtanović,  Miro Lazović. 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali:  

1. Mr. Abdulah Skaka, Gradonačelnik  

2. Milan Trivić, zamjenik Gradonačelnika, 

3. Safet Krajišnik, sekretar Gradskog vijeća 

4. Sanjin Smajlović, pravobranilac Grada Sarajeva 

5. Besim Musakadić, zamjenik pravobranioca Grada Sarajeva 

6. Maja Hadžihalilović, rukovodilac Stručne službe Gradonačelnika, 

7. Amela Kolovrat, pomoćnik Gradonačelnika za finansije, 

8. Dragana Solaković, pomoćnik Gradonačelnika za lokalnu samoupravu i razvoj grada, 

9. Subha Krajišnik, pomoćnik Gradonačelnika za opću upravu i zajedničke poslove, 

10. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnika za evropske integracije i EU fondove  

11.Amina Deljković, pomoćnik Gradonačelnika za obrazovanje, kulturu i sport 

12.Senahid Godinjak, direktor EYOF, d.o.o Istočno Sarajevo 

13.Mevludin Halilović, komesar Uprave policije MUP-a Kantona Sarajevo  

14.Članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema evidenciji u Gradskoj službi 

za Gradsko vijeće) 

15. Članovi Odbora za budžet i finansije 

16. Enes Peštek, direktor JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. 

1. Bajro Biber 15. Almedin Miladin 

2. Mr. Vedad Deljković 16. Snežana Omukić 

3. Vedran Dodik 17. Barbara Peleš Stroil 

4. Mr. Tea Mušić 18. Mr. Srđan Simonović 

5. Samir Fazlić 19. Srđan Srdić 

6. Edina Gabela 20. Mr. Sead Srna 

7.      Dr. Igor  Gavrić 21. Dado Stojnić 

8. Nuko Grebović 22. Adnan Talić 

9. Adnan Gušo 23. Nihad Uk 

10. Reuf Hafizović 24. Lana Velić 

11. Mr. Vibor Handžić 25. Toni Vukadin 

12. Sanela Holjan 26. Mr. Miroslav Živanović 

13. Mira Jurić   

14. 
 

Prof.dr. Velija Katica   
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićje pozdravio prisutne gradske vijećnike i goste 

iotvorio 20. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva, konstatacijom da sjednici prisustvuje 

26gradskih vijećnika, te da sukašnjenjenajaviligradski vijećnik Hazim Bahtanović igradski vijećnik 

Miro Lazović. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić upoznao je gradske vijećnike da je, zbogvanredne 

situacije u povodu ubojstva dva policajca pripadnika Uprave policije Kantona Sarajevo, na sjednicu 

Gradskog vijeća pozvan i komesar Uprave policije MUP-a Kantona Sarajevo Mevludin 

Halilović, a zatim je na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića uslijedilo 

odavanje počasti poginulim policajcima Adisu Šehoviću i Davoru Vujinoviću. 

*** 

Poslije rasprave, u kojoj je sudjelovao gradski vijećnik Srđan Simonović, na poziv 

Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića,Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 25glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez“suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), usvojilo je Zapisnik o radu 

19.sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva.   

*** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićje podsjetio gradske vijećnike da su,uz predloženi 

dnevni red sjednice, dostavljeni materijali gradskim vijećnicima, zajedno sa saglasnostima zamjenika 

Gradonačelnika. 

Podsjetio je da jegradskim vijećnicima kao informativni materijal, dostavljena i 

-  Informacija o realizaciji zaključaka Gradskog vijeća Grada Sarajeva upućenih 

Gradonačelniku i obaveza preuzetih usvojenim aktima Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

 

Zatim je najavio određivanje o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga, po 

proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju. 

 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova “za”, bezglasova “protiv” i bez “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika,usvojilo jeprijedlogda seIzmjene i dopune Programa rada 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu, razmatraju u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 

 

*** 

U raspravio proceduralnom prijedlogu da se Odluka o imenovanju Skupštine Javnog preduzeća 

„Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku sudjelovao je 

gradski vijećnik Nihad Uk, te je iznio prijedlog Gradskom vijeću za odlučivanje.  

Zatim se Gradskom vijeću obratio Gradonačelnik Abdulah Skaka, diskutirao je Predsjedavajući 

Gradskog vijeća Igor Gavrić, te je Sekretar Gradskog vijeća Safet Krajišnikna traženje 

Gradonačelnika Abdulaha Skake predočio mišljenje Komisije za Statut i akte i dao svoje mišljenje. 

Raspravu su nastavili gradski vijećnik Vibor Handžić, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor 

Gavrić, te ponovo gradski vijećnik Vibor Handžić koji je raspravu nastavio i poslije ponovnog 

obraćanja Gradonačelnika Abdulaha Skake.  

Poslije pauze, održane po najavi Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora GavrićaGradonačelnik 

Abdulah Skakase očitovao o prijedlogu iznesenom u raspravi, a zatim je na poziv 

Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva jednoglasno, 

izjasnivši se sa 23 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova prisutnih gradskih 
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vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila),usvojiloprijedlogda seOdluka o imenovanju 

vršitelja dužnosti Skupštine Javnog preduzeća “Olimpijski bazen Otoka” d.o.o. Sarajevo, razmatrau 

formi prijedloga po skraćenom postupku, u tekstu usklađenom s mišljenjem Komisije za Statut i akte.  
 

*** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićje zatržio da se gradski vijećnici odrede i o 

proceduralnom prijedlogu da se po hitnom postupku, u formi prijedloga,  razmatra Odluka o dodjeli 

priznanja “Počasni građanin Grada Sarajeva” (Bruce Dickinson), pa je Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio),usvojilo prijedlogda 

sepredloženi akt  razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku,  

*** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićje dopunio prijedlog dnevnog reda novom 

tačkomInformacija o sigurnosno bezbjedonosnoj situaciji u gradu Sarajevusa prijedlogom 

zaključakakoju će usmeno iznijeti komesar Uprave policije MUP-a Kantona Sarajevo.  

*** 

Bez dalje rasprave, na pozivPredsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko 

vijećeGrada Sarajeva,jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa “za”, bez glasova“protiv” i 

bez“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedangradski vijećnik se nije izjasnio), za 20. 

sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva, usvojiloje sljedeći dnevni red: 

1. Informacija o sigurnosno bezbjedonosnoj situaciji u gradu Sarajevu sa prijedlogom 

zaključaka 
2. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Počasni građanin Grada Sarajeva”  
3. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. 

godinu 
4. Prijedlog Odluke o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika i članova Skupštine Javnog 

preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo 
5. Izvještaj o  primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 
6. Izvještaj o preduzetim aktivnostima i toku priprema za održavanje EYOF 2019 za period 

april – septembar 2018. godine  
7. Izvještaj o aktivnostima  na projektu „Izgradnja Trebevićke žičare“ 
8. Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2019. godinu 
9. Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu  
10. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu 
11. Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2019. godinu 
12. Informacija o stanju na području obnove, održavanja i funkcije javnih šadrvana, fontana i 

drugih javnih česmi na području Grada Sarajeva sa prijedlogom mjera za poboljšanje 

stanja 
13. Informacija o pripremljenosti javnih komunalnih preduzeća i drugih službi za zimski 

period 
14. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

 

Ad 1)Informacija o sigurnosno bezbjedonosnoj situaciji u gradu Sarajevu sa prijedlogom 

zaključaka 
Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrićausmenu informaciju je 

podniopolicijski komesar MUP-a Kantona Sarajevo Mevludin Halilović. 

 
 



 
 

4 

U raspravi jePredsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić iznio određene prijedloge za 

zaključivanje, a zatim se Gradskom vijeću obratio iGradonačelnik Abdulah Skaka.Dalje su 

raspravljali gradska vijećnica Barbara Peleš Stroil,gradski vijećnik Miroslav Živanović, gradski 

vijećnik Vibor Handžić,gradski vijećnik Velija Katica,gradski vijećnik Almedin Miladin, 

gradski vijećnik Nuko Grebović,gradski vijećnik Samir Fazlić, zatim je odgovore na pitanja i 

dodatne informacije dao Policijski komesar MUP-a Kantona Sarajevo Mevludin Halilović. 

 

 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio),usvojilo je sljedeće zaključke:  
 

 
 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva je primilo k znanju detaljnu usmenu informaciju  

policijskog komesara Uprave policije MUP-a Kantona Sarajevo o 

sigurnosno/bezbjedonosnoj situaciji u gradu Sarajevu, uz osvrt na nedavno  ubojstvo 

policajaca MUP-a Kantona Sarajevo Adisa Šehovića i Davora Vujinovića na Alipašinom 

Polju.  

2. Gradsko vijeće Grada Sarajeva cijeni potrebnim da istragu i procesuiranje ove vrste 

kaznenih djela, preuzmeTužiteljstvo Bosne i Hercegovine iDržavna agencija za istrage i 

zaštitu, a uz tijesnu  suradnju s Policijskom upravom Kantona Sarajevo. 

3. Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu Parlamentarnoj skupštini Bosne i 

Hercegovine da, izmjenom Kaznenog zakona Bosne i Hercegovine, utvrdi oštrije 

kaznenopravne sankcije za počinitelje krivičnih djela, a posebno kada je u pitanju 

organizirani kriminal, te teška kaznena djela sa napadom na službene osobe, kako bi 

žrtve kaznenog djela stvarno dobile određenu zaštitu i satisfakciju i kako bi se  društvo 

zaštitilo od činjenja kaznenih djela preventivnim djelovanjem. 

4. Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu nadležnim organima Kantona 

Sarajevo, da, u suradnji s lokalnom zajednicom, ubrza aktivnosti na određivanju 

odgovarajuće lokacije za izgradnju centralnog objekta za potrebe Uprave policije MUP-

a Kantona Sarajevo. 

5. Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu Kantonu Sarajevo i gradskim 

općinama da, u skladu s mogućnostima,  planiraju sredstva u budžetu za sljedeću 

godinu za sufinanciranje opremanja uprave suvremenim nadzorom. 

6. Gradsko vijeće Grada Sarajeva predlaže Gradonačelniku i Predsjedavajućem Gradskog 

vijeća da iniciraju  intenzivniju suradnju Grada Sarajeva sa Istočnim Sarajevom, a u 

cilju poboljšanja bezbjedonosne situacije, imajući u vidu i predstojeće pripreme za 

osguranje održavanja EYOF-a. 

 

 
Ad 2) Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Počasni građanin Grada Sarajeva” (Bruce 

Dickinson) 
 

U uvodnim napomenamaPredsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićpodsjetio da 

jepredlagač akta Komisija za izbor i imenovanja.  
 

Uvodno izlaganje je podnio gradski vijećnik Velija Katica, predsjedavajući Komisije za 

izbor i imenovanja Gradskog vijeća Grada Sarajeva, a zatim se Gradskom vijeću obratio i 

Gradonačelnik Abdulah Skaka. 
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Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila),usvojilojeOdluku 

o dodjeli priznanja “Počasni građanin Grada Sarajeva”  kakoje predložena (Bruce 

Dickinson). 

 

 

Ad 3) Prijedlog Izmjena i dopuna Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 

2018. godinu 

 

U uvodnim napomenamaPredsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićpodsjetio da 

jepredlagač akta Kolegij Gradskog vijeća, te da su materijal razmatrala sva radna tijela kao i 

Gradonačelnik.   

Uvodno izlaganje je podnio Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić.  

U raspravi je sudjelovao gradski vijećnik Samir Fazlić, a zatim se Gradskom vijeću obratio  

Gradonačelnik Abdulah Skaka, a raspravu je nastavio Predsjedavajući Gradskog vijeća 

Igor Gavrić. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom “za”, bez glasova “protiv” i bez 

“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila),usvojilojeIzmjene i dopune Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 

2018. godinu. 
 

 

 

Ad 4) Prijedlog Odluke o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika i članova Skupštine 

Javnog preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo 
 

U uvodnim napomenamaPredsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićjepodsjetio da 

jepredlagač akta Gradonačelnik, te da je, u skladu s raspravom pri razmatranju prethodnih 

pitanja, novi materijal za predloženu odluku dostupan gradskim vijećnicima u prijedlogu 

dnevnog reda.   
 

Poslije rasprave gradskog vijećnika Tonija Vukadina, Gradskom vijeću se obratio i 

Gradonačelnik.   

 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom “za”, bez glasova “protiv” i bez 

“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila),usvojilojeOdluku o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika i članova 

Skupštine Javnog preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevokako je 

predložena. 
 

 

 

 

Ad 5) Izvještaj o  primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada  

Sarajeva 
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U uvodnim napomenamaPredsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićpodsjetio da 

jepredlagač akta Gradonačelnik, te da su materijal razmatrali Komisija za Statut i akte i Odbor 

za lokalni biznis i turizam koji je predložio konkretne zaključke.  

 

 
Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez 

“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio),na 

prijedlog Odbora za lokalni biznis i turizam usvojiloje sljedeći zaključak: 

Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri pitanje buduće zaštite korištenja 

imena,grba i zastave Grada Sarajeva uopće, a ne samo na području Grada 

Sarajeva kako je zaštićeno važećom Odlukom, te predloži Gradskom vijeću 

odgovarajuće rješenje. 
 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez 

“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio),na 

prijedlog Odbora za lokalni biznis i turizam usvojiloje sljedeći zaključak: 

Zadužuje se Gradonačelnik da, što je moguće prije, predloži Gradskom vijeću 

Izmjene idopune Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada 

Sarajeva kojim će se definirati kriterij za utvrđivanje visine naknade, tako da se 

odredi jasna razlika, u visini naknade zakorištenje imena Sarajeva koja se 

utvrđuje za neprofitabila udruženja, u odnosu naprofitabilne privredne subjekte.  
 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez 

“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio),usvojilojeIzvještaj o  primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave 

Grada Sarajevakako je podnesen. 
 

 

 
Ad 6) Izvještaj o preduzetim aktivnostima i toku priprema za održavanje EYOF 2019 za  

period april – septembar 2018. godine  

 

U uvodnim napomenamaPredsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićpodsjetio da 

jepredlagač akta Gradonačelnik, te da su materijal razmatrali Odbor za društvene djelatnosti  i 

Komisija za Statut i akte koja je predložila i konkretan zaključak.  

 
Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom “za”, bez glasova “protiv” i bez 

“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio),na 

prijedlog Komisije za Statut i akte  usvojiloje sljedeći zaključak: 

Zadužuje se Gradonačelnik da preduzme svešto je u njegovoj moći, da se na 

vrijeme izvrše obaveze Vlade Republike Srpske, u smislu uplate planiranih 

stredstava za realizaciju projekta, a za koja je Vlada RS službeno potvrdila 

namjenu. 
 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom “za”, bez glasova “protiv” i 
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bez “suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio),usvojilojeIzvještaj o preduzetim aktivnostima i toku priprema za održavanje 

EYOF 2019 za period april – septembar 2018. godine kako je podnesen. 

 

 

Ad  7) Izvještaj o aktivnostima  na projektu „Izgradnja Trebevićke žičare“ 
 

U uvodnim napomenamaPredsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićpodsjetio da 

jepredlagač akta Gradonačelnik, te da su materijal razmatrali Odbor za javne službe, 

infrastrukturu i javni saobraćaji Komisija za Statut i akte. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova “za”, bez glasova “protiv” i 

bez “suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila),usvojilojeIzvještaj o aktivnostima  na projektu „Izgradnja Trebevićke žičare“ 

kako je podnesen. 

 

 

Ad  8) Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2019. godinu 

 

U uvodnim napomenamaPredsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićjepodsjetio da 

jepredlagač akta Kolegij Gradskog vijeća, te da su materijal razmatrala sva radna tijela kao i 

Gradonačelnik.   

Uvodno izlaganje je podnio Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić.  

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova “za”, bez glasova “protiv” i 

bez “suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila),usvojilojezaključak kojim je Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

za 2019. godinu upućen u javnu raspravu kako je to navedeno u zaključku. 

 

 

*** 
Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom “za”, bez glasova “protiv” i 

bez “suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika,usvojilojeproceduralni prijedlog da se 

o tačkama broj 9.i 10. vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno.  

 
Ad 9) Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu  

Ad 10)  Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićje podsjetio da 

jepredlagač akata Gradonačelnik, te da su materijal razmatrala nadležna radna tijela i to Odbor 

za budžet i finansije, Administrativna komisija, te Komisija za Statut i akte.  

Na pitanje gradskog vijećnika Samira Fazlića postavljeno u raspravi, odgovorio je 

Gradonačelnik Abdulah Skaka, a zatim je dodatna obrazloženja dala pomoćnik  

Gradonačelnika za finansije Amela Kolovrat. 
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Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom “za”, bez glasova “protiv” i bez 

“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika,usvojilojezaključakkojim je Nacrt Budžeta 

Grada Sarajeva za 2019. godinu upućen u javnu raspravu.  

 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom “za”, bez glasova “protiv” i bez 

“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojiloje zaključakkojim je Nacrt Odluke 

o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu upućen u javnu raspravu.  

 

 

Ad 11)  Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2019. godinu 
 

U uvodnim napomenamaPredsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićje podsjetio da 

jepredlagač akta Komisija za međunarodnu suradnju, te da je  materijal razmatrala Komisija 

za Statut i akte.  

U raspravi su  sudjelovaligradski vijećnik Toni Vukadin,gradski vijećnik Adnan Gušo i 

gradski vijećnik Velija Katica,a odgovore na pitanja i dodatna obrazloženja dao je  

Gradonačelnik Abdulah Skaka.Raspravu je nastavio gradski vijećnik Adnan Gušo, zatim 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić, gradski vijećnik Nuko Grebović, poslije 

rasprave zamjenice Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada SarajevaEdine 

Gabela,gradska vijećnica Snežana Omukić,gradski vijećnik Vibor Handžić,a zatim 

seGradskom  vijeću obratioGradonačelnik Abdulah Skaka. 
 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz jedan 

“suzdržan” glas prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila),usvojilojezaključakkojim je Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva 

za 2019. godinu upućen u javnu raspravu. 

 

 

Ad 12) 

Informacija o stanju na području obnove, održavanja i funkcije javnih šadrvana, 

fontana i drugih javnih česmi na području Grada Sarajeva sa prijedlogom mjera za 

poboljšanje stanja 
 

U uvodnim napomenamaPredsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrićjepodsjetiodaje 

predlagač akta Gradonačelnik, te da je materijal razmatrao Odbor za javne službe, 

infrastrukturu i javni saobraćaj, te je u povodu razmatranja ovog materijala uputio Gradskom 

vijeću inicijativu.   

Budući da nije bilo rasprave, Predsjedavajući Gradskog vijeća IgorGavrić je konstatirao da 

je Gradsko vijeće primilo k znanjuInformaciju o stanju na području obnove, održavanja i 

funkcije javnih šadrvana, fontana i drugih javnih česmi na području Grada Sarajeva sa 

prijedlogom mjera za poboljšanje stanjakako je i podnesena. 
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Ad 13) Informacija o pripremljenosti javnih komunalnih preduzeća i drugih službi za 

zimski period 

 

U uvodnim napomenamaPredsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić jepodsjetiodaje 

predlagač akta Gradonačelnik, te da je materijal razmatrao Odbor za javne službe, 

infrastrukturu i javni saobraćaj, te je u povodu razmatranja ovog materijala uputio Gradskom 

vijeću inicijativu.   

Budući da nije bilo rasprave, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatirao 

da je Gradsko vijeće primilo k znanjuInformaciju o pripremljenosti javnih komunalnih 

preduzeća i drugih službi za zimski periodkako je i podnesena. 

 

 

Ad 14) Vijećnička pitanja i inicijative 

 
U uvodnim napomenamaPredsjedavajući Gradskog Igor Gavrić je najavio razmatranje 

vijećničkih pitanja i inicijativa i to najprije onih upućenih u pisanoj formi. 

 

1. Gradski vijećnik Vedad Deljković uputio je Gradonačelniku vijećničko pitanje kako 

slijedi.  

„Molim Vas, samo, za jednu informaciju. Kojim je gradovima Grad Sarajevo poklonilo 

ramazanski top?“  

 

2. Komisija za pitanja mladih uputila je inicijativu da Gradsko vijeće donese zaključak 

kako slijedi.  

Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri mogućnost uvrštavanja obilježavanja datuma od 

značaja za mlade u Gradu Sarajevu (kao što je Međunarodni dan mladih koji se obilježava 

12.08.), u važeći protokol o obilježavanju značajnih datuma, događaja i ličnosti za Grad 

Sarajevo, te da predloži Gradskom vijeću izmjene i dopune meritornog gradskog propisa u 

ovom smislu ili da predloži drugi način na koji se mogu obilježiti datumi od značaja za 

mlade u Sarajevu.  

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,bez rasprave, izjasnivši se sa 13 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz tri  

“suzdržana” glasa prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila),nijeusvojilo predloženi zaključak. 

 

 

3. Komisija za pitanja mladih uputila je inicijativu da Gradsko vijeće donese zaključak 

kako slijedi.  

Zadužuje se Gradonačelnik da, pri planiranju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu, 

planira odgovarajuća sredstva za praćenje realizacije buduće Strategije za mlade koja je 

sadržana u Nacrtu Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2019. godinu, a kako 

bi i provođenje ove strategije bilo realno i izvjesno.  

Gradsko vijeće je  razmotrilo  inicijativu, ali se nije izjašnjavalo o predloženom zaključku, 

budući da je Gradonačelnik Abdulah Skakapodsjetio gradske vijećnike da je  u Nacrtu 

Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu već predviđen plan sredstava za navedenu 

namjeru.  
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4. Odbor za informatiku i telematiku uputio je inicijativu da Gradsko vijeće donese 

zaključak kako slijedi.  

Zadužuje se Gradonačelnik da, najkasnije do kraja tekuće godine, formira tijelo koje će 

formulirati Strategiju „Sarajevo pametni Grad" tokom sljedeće godine, te da, u tom 

kontekstu, planira i inicijalna sredstva u Budžetu Grada Sarajeva za 2019. godinu, za 

izradu Strategije.  

Gradsko vijeće je  razmotrilo  inicijativu, ali se poslije rasprave u kojoj su sudjelovali gradski vijećnik 

Nuko Grebović,gradski vijećnik Miroslav Živanović,  i o kojoj se očitovao 

Gradonačelnik Abdulah Skaka, nije izjašnjavalo o predloženom zaključku, budući da je 

Predsjedavajući konstatirao da se Gradonačelnik izjasnio da je u Nacrtu Budžeta Grada 

Sarajeva za 2019. godinu već predviđen plan sredstava za navedenu namjeru.   
 

 

5. Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj  uputio je inicijativu da 

Gradsko vijeće donese zaključak kako slijedi.  

Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri mogućnost osmišljavanja programa za izgradnju 

novih česmi na području grada Sarajeva, formom i oblikom usklađenih sa nasljeđenim 

okruženjem.  

O  inicijativi se očitovaoGradonačelnik Abdulah Skaka. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,bez 

rasprave, izjasnivši se sa 8 glasova “za”, jednim glasom “protiv” i uz šest “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila),nijeusvojilo 

predloženi zaključak. 

 

 

6. Odbor za društvene djelatnosti uputio je inicijativu da Gradsko vijeće donese zaključak 

kako slijedi.  

Subjekt u javnoj raspravi o Nacrtu Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu je i Odbor za 

društvene djelatnosti, te će se zahtjev za davanje mišljenja o Nacrtu Budžeta uputiti i 

ovom radnom tijelu.      

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,bez rasprave, izjasnivši se sa 8 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz šest 

“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila),nijeusvojilo predloženi zaključak. 

 

 

7. Komisija za spomenike uputila je inicijativu da Gradsko vijeće donese zaključak kako 

slijedi.  

Potrebno je da Gradonačelnik u suradnji s nadležnim institucijama, i drugim subjektima 

koji mogu dati svoj doprinos rješenju problema (naučne institucije i sl.), razmotri 

prijedloge iz mišljenja Komisije za spomenike, te da se očituje o njima u smislu moguće 

realizacije i opredjeljenja da Grad Sarajevo bude investitor eventualnog postavljanja 

iniciranih spomen obilježja, a radi se o sljedećim prijedlozima.  

 

a) Komisija za spomenike je mišljenja da bi bilo moguće razmotriti inicijativu da se 

postavi spomen obilježje na Vratničkoj kapiji 16. Muslimanskoj brigadi koja je prva 

ušla u Sarajevo pri akciji oslobađanja Sarajeva ’45. godine.  
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 b) Komisija za spomenike je mišljenja da je spomenik „Vječna vatra“ eventualno 

moguće pojasniti na određeni način, postavljanjem u neposrednoj blizini određenog 

medija sa punim opisom akcije, odnosno navođenjem svih jedinica koje su sudjelovale 

u akciji oslobođenja Sarajeva 5. i 6. aprila 1945. godine (led ekran, bar kod ...).  

 

U raspravi je sudjelovao gradski vijećnik Adnan Talić, a poslije 

očitovanjaGradonačelnika Abdulaha Skake,  iPredsjedavajući Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva Igor Gavrić, te gradski vijećnik Samir Fazlić i gradski vijećnik 

Vibor Handžić. 

Poslije dodatnog obrazloženja, na pozivPredsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora 

Gavrića,izjasnivši se sa 7 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz pet “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika nije se 

izjasnilo),Gradsko vijećeGrada Sarajevanijepodržalo podnesenu inicijativu, 

odnosno inicijativa nije postala inicijativom Gradskog vijeća,  te se upćuje 

Gradonačelniku narazmatranje.  

 

 

8. Gradski vijećnik Nuko Grebović uputio je Gradonačelniku vijećničko pitanje sljedećeg 

sadržaja.  

Prošle godine je inicijativa Gradskog vijeća za podizanje spomenika Kemalu Montenu, 

Dariju Džamonji i Esadu Arnautaliću upućena Gradonačelniku na realizaciju.  Kada se 

očekuje realizacija ove inicijative Gradskog vijeća? 

 

 

9. Gradski vijećnik Nuko Grebović uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Gradonačelnik razmotri mogućnost i predloži tekst inicijative koju bi 

Gradsko vijeće uputilo nadležnim organima, za revitalizaciju spomen parka Vraca, tako da 

se spomen park obnovi i, možda, dopuni novim sadržajima, s ciljem definiranja još jedne 

turističke destinacije u gradu Sarajevu, pri čemu bi bilo dobro ovom parku usmjeriti i 

interes turista koji dolaze iz Kine i koji žele vidjeti sve što je vezano za povijesne 

okolnosti u okviru kojih se odvija radnja filma „Valter brani Sarajevo“.  
 

 

 

10. Gradska vijećnica Snežana Omukić uputila je Gradonačelniku vijećničko pitanje 

sljedećeg sadržaja.  

Mediji javnog informiranja su prenijeli informaciju da su sredstva za nabavku aparata za 

hemodijalizu uplaćena Univerzitetskom kliničkom centru u Sarajevu. Potrebno je 

odgovoriti na pitanje je li aparat nabavljen i je li stavljen u funkciju krajnjim korisnicima?  

 

Uslijedila je rasprava o proceduralnim pitanjima vezanim za podnesenu inicijativu. U 

raspravi su sudjelovali  Gradonačelnik Abdulah Skakai gradska vijećnica Snežana 

Omukić. 
 

 

 

 

11. Gradska vijećnica Snežana Omukić uputila je inicijativu sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da, ubuduće, Gradsko vijeće dobije povratnu informaciju o izvršenju 

sredstava, iz Budžeta Grada Sarajeva koja su planirana za određenu namjenu a po osnovu 
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inicijative Gradskog vijeća, odnosno o realizaciji konačnog cilja planiranja budžetskih 

sredstava. 

 

 

12. Gradski vijećnikNihad Uk uputio je Kolegiju Gradskog vijeća inicijativu sljedećeg 

sadržaja.  

U povodu razmatranja informacije komesara Policijske uprave Kantona Sarajevo, vezano 

za sigurnosnu situaciju u gradu Sarajevo, potrebno je da Kolegij Gradskog vijeća razmotri 

mogućnost održavanja zajedničke sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva i Skupštine 

Grada Istočno Sarajevo na kojoj bi se, između ostalog, razgovaralo o sigurnosti pri 

održavanju EYOF 2019 kao zajedničkog projekta ova dva grada.  

 

 

13. Gradski vijećnik Samir Fazlić uputio je Gradonačelniku vijećničko pitanje sljedećeg 

sadržaja.  

Potrebno je Gradskom vijeću u pisanoj formi, odgovoriti na pitanje u kojoj fazi je 

realizacija projekta obnove fasade Historijskog muzeja Bosne i Hercegovine, te planira li 

se dalje ulaganje u obnovu objekta muzeja u cjelini, ili je projekt obnove fasade 

jednokratna intervencija Grada Sarajeva.   
 

 

14. Gradski vijećnik Samir Fazlić uputio je Gradonačelniku vijećničko pitanje sljedećeg 

sadržaja.  

U politici grada Sarajeva za mandatni period, izražena je namjera da Grad Sarajevo djeluje 

s ciljem preuzimanja prava osnivača nad Javnom ustanovom „Historijski arhiv Sarajevo“, 

budući da Grad Sarajevo prepoznaje značaj i vrijednost arhivske građe kojom upravlja ova 

institucija.  Hoće li Grad Sarajevo, u sljedećoj godini, poduzeti određene aktivnosti na 

sanaciji, odnosno stvaranju odgovarajućih uvjeta u depou JU „Historijski arhiv Sarajevo“, 

bez obzira što se radi o instituciji čija prava osnivača ima Kanton Sarajevo, budući da se u 

arhivu čuva nasljeđena arhivska građa grada Sarajeva koja sadrži neke od najznačajnijih 

historijskih dokumenata.  

 

 

15. Gradski vijećnik Samir Fazlić uputio je Gradonačelniku vijećničko pitanje sljedećeg 

sadržaja.  

Potrebno je Gradskom vijeću dostaviti spisak svih gradskih vijećnica, odnosno vijećnika  

koji su putovali u inostranstvo, poimenično i broj putovanja za razdoblje od početka  

mandata do danas. 

 
 

16. Gradski vijećnik Srađan Simonović uputio je vijećničko pitanje u kome je zatražio da 

mu se dostave odgovori na tri vijećnička pitanja upućena na 19. sjednici Gradskog vijeća, 

a na koje u roku u skladu s Poslovnikom Gradskog vijeća, nije dobio odgovore.   

 

 

 

17. Gradski vijećnik Vibor Handžić uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je redovno održavati opremu i uređaje za iluminaciju Vijećnice, tako da svi 

dijelovi objekta budu osvjetljeni kako je to projektom iluminacije i predviđeno. 
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18. Gradski vijećnik Vibor Handžić uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja.  

Pored objekta Vijećnice nalazi se zgrada Beledija kojoj je posljednja javna namjena bila 

zatvor, a danas su u njoj stanovi za socijalno ugrožene kategorije građana. Jasno je da 

stanovnici ove zgrade ne mogu obnoviti fasadu na odgovarajući nači, a fasada je izrazito 

devastirana i neprimjeren je kontrast uređenoj fasadi Vijećnice u neposrednoj blizini.  

Potrebno je da Gradonačelnik razmotri mogućnost da Grad Sarajevo, u suradnji s 

Općinom Stari Grad, obnovi fasadu Beledije što je prije moguće.  

 

     O podnesenim inicijativama gradskog vjećnika Vibora Handžića, očitovao se 

Gradonačelnik Abdulah Skaka. 

 

 

19. Gradski vijećnik Nuko Grebović uputio je Gradonačelniku inicijativu sljedećeg 

sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo, u suradnji s Općinom Centar, razmotriti mogućnost obnove 

arhitektonski izuzetno vrijednog, nasljeđenog objekta u kome je smješteno Kino „Apolo“.  

 

 

20. Gradski vijećnik Nuko Grebović uputio je Gradonačelniku inicijativu sljedećeg 

sadržaja.  

Potrebno je da Gradonačelnik, u suradnji s nadležnim organima,  razmotri mogućnost 

formiranja registra beskućnika u gradu Sarajevu, tako da i Grad Sarajevo sudjeluje u 

ovom procesu, a s ciljem osmišljavanja određenog vida pomoći ovoj vunerabilnoj 

kategoriji stanovnika. 

 
 

21. Gradski vijećnik Nuko Grebović uputio je Gradonačelniku inicijativu sljedećeg 

sadržaja.  
 

U povodu Svjetskog dana iznemoglih i starih osoba, a svjesni činjenice koliko je 

sugrađanima iz ove kategorije pomoć nužna, potrebno je razmotriti mogućnost da Grad 

Sarajevo osnuje centar za volontere kako bi mladi ljudi i svi drugi koji imaju vremena i 

želju da pomognu starijim i iznemoglim građanima, to mogli raditi na organiziran način.  

 

 

22. Gradski vijećnik Srđan Srdić uputio je inicijativu  vezanu za unaprjeđenje liječenja i 

poboljšanje kvalitete života djece i omladine oboljele od dijabetesa u Kantonu Sarajevo i 

njihovih obitelji. Inicijativa je detaljno obrazložena u aktu „Inicijativa za život s manje 

boli Udruženja dijabetičara djece i omladine Kantona Sarajevo“ koja je u prilogu ovog 

akta. 

O podnesenoj inicijativi je diskutirao gradski vijećnik Igor Gavrić, Predsjedavajući 

Gradskog vijeća, odnosno podsjetio da je Gradsko vijeće istovjetnu inicijativu već 

uputilo nadležnim organima.  

 

 

*** 

Uslijedila je rasprava o poslovničkim pitanjima u kojoj su sudjelovali gradski vijećnik 

Adnan Talić i Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Igor Gavrić, a 
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obratio se Gradskom vijeću i Gradonačelnik Abdulah Skaka, a zatim je diskutirao i 

gradski vijećnik Nuko Grebović. 

 

 

23. Gradski vijećnik Igor Gavrić, predsjedavajući Gradskog vijeća, uvažio je prijedlog 

Gradonačelnika i  uputio inicijativu  sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo uputi inicijativu nadležnim organima da se po bivšem 

američkom političaru i senatoru McCain-u nazove jedna od ulica ili jedan trg u gradu 

Sarajevu. John Sidney McCain je osvjedočeni prijatelj Bosne i Hercegovine koji je 

posebno u periodu '92. – ' 95. jasno izricao svoj stav i zalagao se za zaštitu Bosne i 

Hercegovine s posebnim fokusom na glavni grad. Njegovo posljednje službeno putovanje 

je upravo bila posjeta gradu Sarajevu. Realizacijom ove inicijative bi se građani grada 

Sarajeva na simboličan način odužili američkom narodu koji je pružao pomoć Bosni i 

Hercegovini u najgorem periodu i koji je istinski prijatelj naroda Bosne i Hercegovine.  

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova “za”, bez glasova 

“protiv” i bez  “suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika,je podržalo inicijativu, te 

je ona postala inicijativom Gradskog vijeća Grada Sarajeva.  
 

 

 

*** 

PredsjedavajućiGradskogvijećaIgor Gavrić je zatim zaključio rad 20. sjednice  

Gradskog vijeća Grada Sarajeva i najavio održavanje 21. sjednice Gradskog vijeća u srijedu,  

28.11. 2018. godine, a sjednice Kolegija Gradskog vijeća, u pripremi ove sjednice, za 07. 11.  

2018. godine.  

 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 13 sati i 46 minuta.  

 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu Gradskog vijeća kojise 

čuvajuuGradskojslužbizaGradskovijeće. 

 

 

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA  

Safet Krajišnik,s.r.  

 

 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  

Dr. Igor Gavrić,s.r.  


